
Möte i ÄFG 5 Östergötland den 7 maj 2024 hos Peter Monell, Kisa 

Ordförande Jonas Siverholm hälsade välkomna och öppnade mötet 

1. Till sekreterare för dagen valdes Peter Monell 

2. Till justeringsman valdes Pär-Anders Olofsson 

3. På frågan om kallelse till mötet skett på rätt sätt blev svaret ja 

4. Dagordningen godkändes och fastställdes 

5. Protokollet skickas till Länsstyrelsen när det är justerat  

6. Närvaro: Jonas Siverholm, Pär Anders Olofsson, Peter Monell, Jörgen Damm och Fredrik 
Rankleven. Hans Wolff saknades. 

7. Föregående protokoll hade ingen invändningar emot och lades till handlingarna 

8. Ordföranden redovisade jaktresultaten för 2023-24 

Planen var att skjuta 76 vuxna och 113 kalvar = 189. Resultat enligt Älgdata 74 vuxna och112 
kalvar 186 älgar dvs måluppfyllelsen blev 98% av totalen. Kalvandelen blev  60% vilket är 
100% av målet.  

Rovdjursförekomst (varg) förekommer sporadisk i området. 

9. Inga inventeringar är planerade förutom Älgobs men kontakt har tagits med Mattias 
Pettersson som inventerar med hjälp av drönare och värmekamera. Undersöker nu intresset. 

10. Inga revideringar av älgskötselplaner skall ske innevarande år 

11. Tilldelning A-licenser. Ändring, förslag: Söderö 1 vuxen & 3 kalvar, Opphem 2 kalvar,  

12. Om inget ÄSO vill revidera sina ÄSP så ligger vi i tidsfast med ÄFO plan.  

13. Inget datum bestämdes för samråd med ÄSO men planen är att detta ska ske under 
augusti/September. 

14.  Samsyn råder som vanligt i ÄFG 5. Inga avvikande meningar i någon av dagens punkter.  

15.  Under övriga frågor togs flerartsförvaltning/klövviltsförvaltning upp och om sådan ska skötas 
av samma grupp som dagens ÄFG. Vi inser att detta kommer att bli ett komplext arbete och 
risk kan finnas att arbetsbördan som läggs på gruppen kan blir för stor med påföljd av att det 
kan bli svårt att hitta kompetenta styrelseledamöter till uppdraget. Att bara arbeta med älgen 
tar tid i anspråk och arbetsbördan blir säkert inte enklare att sköta med en minskande ä-stam.               
I Kinda har ca 40% av arealen dovvilt, främst i östra delen. Kron förekommer sporadiskt i 
södra delen av området. Vildsvin och rådjur förekommer givetvis i hela området. 

Ordföranden tackade för tiden och avslutade mötet. 

Vid pennan Peter Monell         Justerare Pär-Anders Olofsson 


